
 
 
 

Rim, 11. januar 2023. 
 
 

Admiralatu i Upravnom odboru 
Bokeljske mornarice Kotor 

 
 

Poštovani članovi Admiralata i Upravnog odbora Bokeljske mornarice, 
 
Uputio sam vam 21. januara 2022. godine, prije skoro godinu dana, pismo kojim sam vas obavijestio 
da iz više razloga ne namjeravam da budem kandidovan za još jedan mandat na Izbornoj skupštini 
koja se tada pripremala. Pri tome sam napisao da ću obavljati dužnost admirala do Izborne skupštine. 
Skupština je trebalo da se održi u toku 2020. godine, ali je zbog pandemije odlagana, pa je 
pripremana za prvu polovinu 2022. god. U toku priprema otkriveni su brojni ozbiljni problemi 
vezani za pravni status i Statut Mornaice a posebno za odnose NVO Bokeljska mornarica Kotor sa 
NVO Bokeljska mornarica Tivat i NVO Bokeljska mornarica 809 Herceg Novi. U toku ljeta sam, u 
saradnji sa predsjednikom Upravnog odbora Bokeljske mornarice Kotor Aleksandrom Denderom, 
viceadmiralom Ilijom Radovićem i nekim drugim članovima Admiralata i UO, te sa pravnim 
ekspertima, radio aktivno na rješavanju tih problema i imao više sastanaka sa predstavnicima 
Komande kotorskog odreda, NVO Bokeljska mornarica Tivat i NVO Bokeljska mornarica 809 
Herceg Novi. Nažalost, pokušaj da se sazove zajednička sjednica Admiralata i UO na kojoj je 
trebalo razmatrati i riješavati ove probleme je propao više puta zbog nedostatka kvoruma. Ni zadnjih 
mjeseci nije postignut u tom smislu nikakav napredak, što onemogućava sazivanje Skupštine na 
kojoj bi bio inoviran Statut, a zatim Izborne skupštine na kojoj bi bilo izabrano novo rukovodstvo. 
Ponovo su propali pokušaji organizovanja zajedničke sjednice Admiralata i Upravnog odbora, što 
pokazuje slabu zainteresovanost većine članova rukovodstva, posebno onih iz Tivta i Herceg 
Novog, za rješavanje ozbiljnih problema i dalji razvoj Mornarice. Imajući sve to u vidu i ne želeći 
da dijelim odgovornost za produbljavanje problema, odlučio sam da podnesem neopozivu ostavku 
na funkciju admirala Bokeljske mornarice Kotor. 
Kao što sam naveo u pismu od 21. januara 2022, bila mi je izuzetna čast biti admiral i sarađivati sa 
vama, čak i kada nijesmo imali ista mišljenja i kada smo često po nekim pitanjima žestoko 
diskutovali.“ Kako danas više ne postoje uslovi koji su prethodnih godina omogućili postizanje 
značajnih rezultata i kako ne vidim volju ni sposobnost većine članova rukovodstva Mornarice da 
pruži doprinos daljem razvoju i konačno pripremi Izbornu skupštinu, smatram da je moja moralna 
dužnost da sada podnesem neopozivu ostavku. 
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